
 

Bestyrelsesmøde – onsdag d. 3. september 2020, kl.18.30 

Klublokalet/bestyrelseslokalet 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2019 

Bekræftet:  
Jan, Peter, Claus, Kent, Georg og Thomas (referent) 

Afbud:  
Inge-Merete 

Repræsentanter fra Ishøj Golf A/S var ikke inviteret til dette møde, som er det første fysiske 
møde siden nedlukningen i midten af marts 2020. 

I den mellemliggende periode har bestyrelsen arbejdet via en Messenger chat hvor alle 
medlemmer har deltaget. På den måde har vi hurtigt kunne agere på den nye virkelighed, 
restriktioner, anbefalinger osv. 
Samarbejdet har også i den periode fungeret fint og formanden har også ringet og talt med 
de enkelte medlemmer flere gange, da de fysiske møder har været skrinlagte. 

 
Dagsorden: 
General information: 
De næste to uger er restauranten udfordret på personalesiden, men der ventes en løsning i løbet 
af de kommende to uger. En permanent løsning ventes klar om to uger – 27. september. 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt uden bemærkninger 

 

2. Godkendelse af seneste referat 

Referat fra seneste møde blev godkendt af en enig bestyrelse 

 

3. Opdatering på DGU aftale 

Formanden orienterede om samarbejdsaftalen mellem IGK og ISHØJ Golf A/S. 

Ishøj Golfklub har udarbejdet revideret udkast til lejeaftale. 

 

Det centrale i det nye aftalegrundlag er, at DGUs regelsæt tilskriver, at greenfees og 

betaling på company days sker gennem klubben. 

 

Det vil betyde øget administration for Ishøj Golfklub, som hverken golfklub eller center 



ønsker. Dette har vi gjort opmærksom på overfor DGU, som vil undersøge muligheden 

for at dispensere, hvis det er led i en samlet aftale. 

Udover de faktuelle rettelser, der vedrører pengestrømmene, som kræves af DGU, har 

bestyrelsen også tilrettet den fremtidige aftale, så den er tilpasset de faktuelle 

administrative forhold i Ishøj Golfklub og Ishøj A/S. 

 

Bestyrelsen vil foreligge det nye udkast for baneejer i løbet af kort tid. 

4. Golfspilleren i Centrum 

Ishøj Golfklub har haft mulighed for at se de samlede besvarelser af de spørgeskemaer, 

der er sendt ud til medlemmerne af klubben i løbet af foråret. Resultatet er desværre 

ret nedslående. Ishøj Golfklub/Ishøj Golf A/S scorer lavest af alle de klubber/baner, der 

indgå i undersøgelsen. 

 

Bestyrelsen vil invitere til et dialogmøde mellem DGU, baneejer og golfklubben for at se 

på, hvilke indsatsområder, der skal satses på, for at få en bedre score og dermed også 

give golfspillerne i Ishøj en bedre oplevelse. 

 

Bestyrelsen vil gerne benytte lejligheden til også at gøre opmærksom på, at i det omfang 

det overhovedet kan lade sig gøre vil bestyrelsen gerne forsøge at indgå en dialog med 

Ishøj Golf A/S om gøre noget ved situationen. 

De fleste af de parametre, hvor Ishøj Golf/Ishøj Golf A/S scorer lavt, er desværre ikke 

noget, som golfklubben er herre over, hvorfor vi fra bestyrelsen side ønsker at gå i 

dialog med baneejer om, hvad vi kan gøre for at gøre den samlede oplevelse for 

medlemmer og gæster bedre. 

5. Ishøj Golfklub 2020 

Opdateringer omkring udvalg 

Bestyrelsen gav en gensidig orientering om arbejdet i de nedsatte udvalg. 

Arbejdet har for mange udvalgs vedkommende været præget af CORONA 

situationen, hvor klubben og anlægget har ligget stille eller været underlagt 

restriktioner. 

 

Særskilt i forhold til træning, er det bestyrelsens opfattelse, at vores nye trænere 

– Jeppe Huldahl & Ilya Yakimov – gør det rigtigt godt, både i forhold til eliten og 

bredden. 

 



- Begynder udvalg 

Golfens dag. Mange hjælpere, nye velkomstfolder. 

Begynderudvalget undersøger muligheden for at sikre endnu bedre løbende 

kontakt til ”nygolfere” i Ishøj Golfklub. 

 

- Turneringsudvalg  

Bredt funderet – 10 medlemmer af udvalget – møde den 3. september. Udvalget 

skal have ny formand – Peter Bundgaard stopper i udvalget, men fortsætter som 

kasserer. 

- Baneudvalg 

Bestyrelsen drøftede, hvordan man i endnu højere grad end i dag kan øge 

dialogen med baneejer og udvikling og vedligeholdelse af banerne. 

Da baneudvalget er det eneste udvalg, hvor også baneejer er repræsenteret har 

bestyrelsen truffet beslutning om, at styrke bestyrelsens repræsentation i 

udvalget. 

Fremover vil næstformand i bestyrelsen – Kent Kølvig være formand for udvalget 

og Thomas Kruse fungere som sekretrær for udvalget. 

På den måde er det bestyrelsens begrundede håb, at afstanden mellem Ishøj 

Golf A/S og Ishøj Golfklub mindskes og dialogen fremmes. 

Formanden orienterer den nu tidligere formand for baneudvalget om 

beslutningen. 

- Orientering om WHS 

5 personer har deltaget i DGU’s online seminar omkring WHS, disse 5 vil udgøre 

et team der sammen med bane-, regel- og handicapudvalget skal informere 

medlemmerne omkring det nye system. 

6. Planlægning af generalforsamling – Bestyrelse 2020 

Blev udsat til næste uges møde 

 

 

 



7. Økonomi – IMK 

IMK var desværre ikke tilstede, men havde fremsendt nuværende regnskabs 

status, helt generelt bliver det ikke muligt at nå budget i 2020, da alt for mange 

tiltag og arrangementer er blevet aflyst. Dermed er der rigeligt med penge. 

Bestyrelsen gennemgik de forskellige poster så alle har et overblik. 

 

8. Næste møde  

Om en uge – fokus på udsat generalforsamling 

9. Eventuelt 

Intet til Eventuelt 


